
Niemal jednogłośna zgoda na przejęcie Uzdrowiska Busko-Zdrój | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Niemal jednogłośna zgoda na przejęcie
Uzdrowiska Busko-Zdrój | 1

31 października 2012

Niemal jednogłośna zgoda na przejęcie Uzdrowiska
Busko-Zdrój
PORTAL “E-VIVE.PL”

Radni sejmiku wojewódzkiego niemal jednogłośnie zagłosowali za nieodpłatnym przejęciem
Uzdrowiska Busko-Zdrój. Tylko jedna z radnych wstrzymała się od głosu. Decydujący głos w
sprawie należy jednak do Ministerstwa Skarbu Państwa. Głosowanie nad komunalizacją
Uzdrowiska  Busko-Zdrój  było  tylko  formalnością.  Radni  sejmiku  województwa
świętokrzyskiego  przyjęli  uchwałę  dotyczącą  komunalizacji  placówki.  –  Tylko  jedna  z
radnych w tej sprawie wstrzymała się od głosu. Pozostali zgodnie zagłosowali za przyjęciem
uchwały – powiedziała rzecznik prasowa marszałka Iwona Sinkiewicz. Obecnie trwają prace
na przygotowaniem biznesplanu, który przedstawi plany kierowania Uzdrowiskiem Busko-
Zdrój na najbliższe lata. Następnie dokument trafi do Ministerstwa Skarbu Państwa, który
ostatecznie zdecyduje o komunalizacji placówki na rzecz województwa świętokrzyskiego.
Poniedziałkowe (29.10)  głosowanie było tylko formalnością.  –  Decyzja radnych nie była
poprzedzona dyskusją. Okazją do tego były komisje branżowe, które w zeszłym tygodniu
szczegółowo  omawiały  plany  komunalizacji  uzdrowiska  –  podkreśliła  Iwona  Sinkiewicz.
Chodzi o komisje strategii,  zdrowia i  finansów. Wówczas po spotkaniu członek Zarządu
Województwa  Piotr  Żołądek  mówił  o  pozytywnym  odniesieniu  się  do  sprawy  nabycia
palcówki przez marszałka. Za takim rozwiązaniem opowiadają się także Związki Zawodowe
działające w placówce. 


